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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    27  
 
 

 
Příspěvek do 18. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 28.05.2014  
 
Zápis z komise dopravy 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z komise dopravy 26.5.14  
 
Materiál předkládá:  Ing. Oldřich Štarha - Místostarosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Vlasta Indrová 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřimi je předložen k projednání zápis z komise dopravy dne 26. 5. 2014. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   závěry z jednání komise dopravy ze dne 26.5.2014 a schvaluje  body 
č......a neschvaluje  body č.......dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění: 28. 5. 2014 (OI) 
  

 
 
 



Zápis 
z jednání komise dopravy, konaného dne 26.5.2014 od 18,00 hod. v malé 
zasedací místnosti  MěÚ Kuřim. 
                                                                                                 
Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou tohoto zápisu. V době zahájení schůze bylo 
přítomno 8 členů komise, komise byla usnášeníschopná. 
 
Jednání komise bylo zahájeno ve velké zasedací místnosti v 18,00 hod. na společném 
jednání, kde byla zástupcem společnosti EMBRA prezentována projektová dokumentace PD 
parkoviště na ul. Brněnská a Dr. Holman prezentoval Výhled investic 2014 -2018. Jednání 
komise dopravy se po prezentaci přesunulo do malé zasedací místnosti, kde byly projednány 
jednotlivé body a vyhotoven zápis z jednání.   
Jednání komise zúčastnili 2 hosté - k bodu č.1 ředitel ZŠ Jungmannova a k bodu č.2 občan z  
ul. Brněnská.  
 
Projednané body: 

1) Návrh PD dopravního omezení u ZŠ Jungmannova – stanovení dalšího postupu  
Komise dopravy i přes nedoporučující vyjádření DIPČR nadále doporučuje umístění 
retardérů a zóny 30 dle předložené PD. V uvedené lokalitě je provozována pravidelná linka 
IDS JMK a užití stavebních prahů ve vztahu k autobusům není vhodné. V lokalitě je velký 
pohyb dětí školního věku a proto je vhodné přijmout uvedené stanovisko. 
         Hlasováno: 8 pro  
         Návrh byl přijat. 
             

2) Situace parkovacích míst na ul. Brněnská (návrh PD předkl. spol. EMBRA- investor) 
 
Komise konstatuje, že realizací parkoviště dle předloženého návrhu investora nedojde 
k reálnému navýšení ploch pro odstavování vozidel a proto navržené řešení nedoporučuje. Z 
tohoto důvodu komise požaduje najít alternativní řešení.  
         Hlasováno: 8 pro 
         Návrh byl přijat. 
 

3) Usnesení RM č. 248/2014 – opětovné projednání bodu č.5 zápisu z komise dopravy 
14.4.2014 

Místním šetřením bylo doloženo, že dle předloženého řešení nedojde k úbytku parkovacích 
míst a komise doporučuje řešení ve variantě 9 stání s průjezdem do ul. Komenského.  
( pozn.: bez realizace vodorovného DZ na parkoviště za knihovnou)  

         Hlasováno: 8 pro 
         Návrh byl přijat. 
 
4) Výhled investic 2014 -2018 – předkl. Dr. Holmanem  

Materiál byl prezentován při zahájení jednání ve velké zasedací místnosti. 
Komise bere na vědomí. 
 
 

5) Žádost o zastavení rychlíků ( předkl. Ing. Kotek)  
Komise dopravy doporučuje žádost dle přílohy.   Hlasováno: 8 pro 
         Návrh byl přijat. 
 

6) Podnět z ul. Jánská  
Komise doporučuje umístit měřící zařízení na rychlost a četnost vozidel a po měření znovu 
předložit k projednání a vyhodnotit (předpokládaná cena měření cca 1500 Kč/ 7 dnů). 
           Hlasováno:7pro,1 se zdržel
         Návrh byl přijat. 



 
7) Projednávaná  dokumentace  úpravy DZ u pošty na ul. B. Smetanova pro omezení 

parkování na dobu do 30 min. ( požadavek DIPČR na  stavební úpravy  parkoviště)  
Komise nedoporučuje řešení dle požadavku DIPČR. 
         Hlasováno: 8 pro 
         Návrh byl přijat. 
 
Pozn.do zápisu: 
Paní Múčková žádá opravit výtluky na ul. kpt. Jaroše na Podlesí. 
 

8) SWOT Analýza ( předl. Ing. Sukalovský)  
Komise projednala a všichni zúčastnění zašlou své připomínky na e-mail Ing. Pančíkovi, 
který dále projedná na jednání na MěÚ Kuřim a pracovní skupině integrované územní 
investice.  
 
Jednání komise bylo ukončeno ve 21,05 hod. 
Zapsala: Indrová 
Podpisy zúčastněných členů komise. 
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